
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO NORTE 

Nº de Acta: 1

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 22 de diciembre 2020

Hora inicio/fin: 20:30 / 21:00

Lugar: Telemática

MIEMBROS ASISTENTES:

Francesc Mezquita Patuel
Pilar Escuder Mollón

Mónica Sanmiguel Martí

Clemente Agost Maner

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Francisco Cabañero Catalán

Romano Vellón Hornero

Juan Carlos Redondo Gamero

Eduardo Castillo Andreu

Enrique Guimerá Tur

Francisco Martín Burillo

Pedro Carbrera Novillo

Katalin Mautar

Presidente  (Compromís)
Vicepresidenta (Grupo Municipal Socialista)

Vecina Alcaldía

Vecino Alcaldía

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV San Agustín y San Marcos

AAVV Racó de la Torreta

Persona Grupo Municipal Popular

Persona Grup. Muni. Podem-Esquerra Unida

Persona Grup. Muni. Ciudadanos Castellón

Persona Grupo Municipal Vox

AMPA CEIP Isabel Ferrer

AMPA CEIP Castalia

MIEMBROS AUSENTES: (*) Excusan Asistencia.

Paula Archelós Álvaro (*)

Marta Agut Andreu (*)

Laura Rubert Avinent (*)

Asensio Magraner Sanchis (*)

Lledó Navarro i Centelles (*)

Juan Luis Saura Vilar (*)

Carmen Silva Dafauce Otheo de Tejada (*)

Ana Belén Villegas Benedicto (*)

Vicente Javier Mateu Pitarch (*)

M.ª Lluisa Pérez Monferrer (*)

Nuria Moreno Sánchez (*)

SECRETARIA: Dolores Benítez Guerrero.
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Realizada telemáticamente por videoconferencia, apreciada una situación excepcional, como es
la  situación  de  emergencia  para  la  salud  ocasionada por  el  virus  Covid-19,  que  justifica  su
celebración por medios telemáticos a los efectos del artículo 46.3 de la Ley 7/1985, de 2 de abril,
Reguladora de las Bases del Régimen Local, siendo las veinte horas y tres minutos del día 26 de
noviembre de 2020, bajo la presidencia del Ilmo. señor Teniente de Alcalde, Francesc Mezquita
Patuel, se reúnen los señores y señoras  arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria
de la Junta de Distrito Norte, con mi asistencia como Secretaria Delegada para dar fe del acto.

Por el Presidente Ilmo. Señor Concejal, Francesc Mezquita Patuel, comprobado el “quorum” de
asistencia, se procede a iniciar la sesión.

- Toma la palabra  el Sr. Presidente:

Presenta la asistencia a la reunión del Concejal Delegado de gestión integral de residuos D.
Ignasi García Felip acompañado por el educador ambiental D. Alberto Villalba.

Exponen las actuaciones municipales en materia de residuos: contenedores orgánicos, campaña
educativa, reubicación de contenedores, aumento del reciclaje de envases, sistema de apertura
de los contenedores, etc.

Con posterioridad los presentes hicieron consultas, con el compromiso del Sr. García de que se
revisará todo lo solicitado.

1º.- Aprobación, si procede, del acta correspondiente a la sesión del Consejo del Distrito
celebrada el día 17 de diciembre de 2019. 

No manifiestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.  

2º.- Ruegos y preguntas.

1.- Ruego del vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer sobre varios temas relativos al colegio.

- Plaga de cucarachas en la cocina.

- Las puertas de emergencia no abren bien.

- Podar los árboles del patio, sobre todo el más grande, hace años que no se poda porque no
traen grúa.

2.- Pregunta del vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer sobre las obras en la calle Obispo Caperó.

El Sr. Cabrera indica que, desde la anterior legislatura, se viene indicando que la calle Obispo
Caperó se va a remodelar. Pregunta como va el proyecto y la contratación.

3.- Ruego del vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer sobre farolas fundidas.

El Sr. Cabrera indica que en el área de juegos para adultos de la parcela para las “Mascletás”,
hay farolas fundicas.

4.-  Ruego del  vocal  del  Grupo Municipal  Podem-Esquerra  Unida sobre el  Albergue de
Transeuntes.

El Sr. Castillo solicita que se amplíe el horario de desayunos en el albergue, ya que se queda
gente sin desayunar por llegar tarde. También solicita más medidas de seguridad, impidiendo el
acceso a personas con signos de intoxicación etílica y drogas.

5.- Ruego del vocal del Grupo Municipal Podem-Esquerra Unida sobre el local de la AAVV
La Guinea. 

El Sr. Castillo indica que en la Asociación de Vecinos La Guinea no tiene actividad, no tienen
local para ejercerlas. En la actualidad, quieren presentar un programa de actividades, por lo que
solicitan se gestione la adjudicación de un local para poder ejercerlas.

Al mismo tiempo, solicita conocer a quién se le arrendó el local que ocupaba la AAVV La Guinea
y todos los alquileres relacionados por las asociaciones de vecinos, ya que se trata de contratos
públicos.
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Ajuntament de Castelló de la Plana

6.- Ruego del vocal AMPA CEIP Castalia sobre varios temas relativos al colegio.

-  Realizar  las  rampas  de  acceso de las  aulas  para  4  y  5  años.  Hace  tiempo  que  se  está
esperando esta actuación que ya ha sido revisada por los técnicos.

- El techo del porche de entrada de los alumnos está muy deteriorado, con peligro de que se
desprenda el enlucido. URGENTE.

- Recientemente se han reparado unas goteras en el primer piso, pero en una clase en concreto
siguen y el techo tiene muchos desconchados. URGENTE.

7.- Ruego del vocal Grupo Vox Castellón relativo al tráfico peligros en calle Calderón de la
Barca.

- El Sr. Martín reitera petición anterior: indica el tramo de la calle Calderón de la Barca desde la
rotonda bicicleta y  la guardería Papallona, es muy peligroso. No hay semana que no haya algún
accidente. Los coches aparcan en doble fila y la circulación tiene una velocidad muy alta. Se
tendría que revisar por los técnicos y dar una solución.

8.- Ruego del vocal Grupo Vox Castellón relativo al tráfico peligros en el paso de cebra de
la Avd. Benicasim entre el Estadio Castalia y la Residencia de Militares.

- El Sr. Martín indica que este paso de cebra de la Avd. Benicasim es muy peligroso para los
peatones  por  la  gran  velocidad  de  los  vehículos.  Se  debería  actuar  con  semáforo,  señal
luminosa, bandas sonoras…… la opción que sea más adecuada por los técnicos.

9.- Ruego del vocal Grupo Vox Castellón relativo al acceso del Colegio E’lians.

- El Sr. Martín indica que el paso de cebra que da acceso a este colegio está ubicado en la
Ronda Este y sería muy conveniente que a la hora de entrada y salida del centro se controlara el
tráfico por la Policía Local.

10.-  Ruego  del  vocal  Grupo  Vox  Castellón  relativo  al  olor  del  alcantarillado  en  calle
Alicante.

- El Sr. Martín solicita la limpieza de los imbornales de la calle Alicante, sobre todo delante del
Bar Camelot.

11.- Ruego del vocal Grupo Vox Castellón relativo a la problemática de los transeúntes en
la Plaza Antigua Corona de Aragón.

- El Sr. Martín solicita el cambio de los bancos situados en esta plaza, por otros individuales para
impedir que los transeúntes pernocten en ellos.

12.- Ruego del vocal de la AAVV Racó de la Torreta sobre el acceso a las Urbanizaciones
de Montaña.

El Sr. Vellón indica que ha presentado un escrito sobre los accesos a las Urbanizaciones de
Montaña y pregunta si existe alguna partida en las inversiones para el presupuesto del año 2021.

Y  no  habiendo  más  asuntos  que  tratar,  se  levanta  la  sesión,  siendo  las  veintiuna  horas,
extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria del Consejo.

( Documento firmado electrónicamente al margen )
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE NORD 

Núm. d’Acta: 1

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 22 de desembre 2020

Hora inici/fi: 20:30 / 21:00

Lloc: Telemàtica

MEMBRES ASSISTENTS:

Francesc Mezquita Patuel
Pilar Escuder Mollón

Mónica Sanmiguel Martí

Clemente Agost Maner

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Francisco Cabañero Catalán

Romano Vellón Hornero

Juan Carlos Redondo Gamero

Eduardo Castillo Andreu

Enrique Guimerá Tur

Francisco Martín Burillo

Pedro Carbrera Novillo

Katalin Mautar

President  (Compromís)
Vicepresidenta (Grup Municipal Socialista)

Veïna Alcaldia

Veí Alcaldia

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV San Agustín y San Marcos

AAVV Racó de la Torreta

Persona Grup Municipal Popular

Persona Grup. Muni. Podem-Esquerra Unida

Persona Grup. Muni. Ciutadans Castelló

Persona Grup Municipal Vox

AMPA CEIP Isabel Ferrer

AMPA CEIP Castalia

MEMBRES ABSENTS: (*) Excusen Assistència.

Paula Archelós Álvaro (*)

Marta Agut Andreu (*)

Laura Rubert Avinent (*)

Asensio Magraner Sanchis (*)

Lledó Navarro i Centelles (*)

Juan Luis Saura Vilar (*)

Carmen Silva Dafauce Otheo de Tejada (*)

Ana Belén Villegas Benedicto (*)

Vicente Javier Mateu Pitarch (*)

M.ª Lluisa Pérez Monferrer (*)

Nuria Moreno Sánchez (*)

SECRETÀRIA: Dolores Benítez Guerrero.
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Ajuntament de Castelló de la Plana

Realitzada telemàticament per videoconferència, apreciada una situació excepcional, com és la
situació  d'emergència  per  a  la  salut  ocasionada  pel  virus  Covid-19,  que  justifica  la  seua
celebració  per  mitjans  telemàtics  als  efectes  de l'article  46.3  de  la  Llei  7/1985,  de 2 d'abril,
Reguladora  de  les  Bases  del  Règim  Local,  sent  les  vint hores  i  tres  minuts  del  dia  26  de
novembre de 2020, sota la presidència de l'Il·lm. senyor Tinent  d'Alcalde, Francesc Mezquita
Patuel, es reunixen els senyors i senyores  dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària de la
Junta de Districte Nord, amb la meua assistència com a Secretària Delegada per a donar fe de
l'acte.

Pel  President  Il·lm.  Senyor  Regidor,  Francesc  Mezquita  Patuel,  comprovat  el  “quòrum”
d'assistència, es procedix a iniciar la sessió.

-Pren la paraula  el Sr. President:

Presenta l'assistència a la reunió del Regidor Delegat de gestió integral  de residus D. Ignasi
García Felip acompanyat per l'educador ambiental D. Alberto Villalba.

Exposen  les  actuacions  municipals  en  matèria  de  residus:  contenidors  orgànics,  campanya
educativa, reubicació de contenidors, augment del reciclatge d'envasos, sistema d'obertura dels
contenidors, etc.

Amb posterioritat els presents van fer consultes, amb el compromís del Sr. García de que es
revisarà tot el que sol·licita.

1º.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió del Consell del Districte
celebrada el dia 17 de desembre de 2019. 

No manifiestándose cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.  

2º.- Precs i preguntes

1.- Prec del vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer sobre diversos temes relatius al col·legi.

-Plaga de panderoles en la cuina.

-Les portes d'emergència no obrin bé.

-Podar els arbres del pati, sobretot el més gran, fa anys que no es poda perquè no porten grua.

2.- Pregunta del vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer sobre les obres en el carrer Bisbe Caperó.

El Sr. Cabrera indica que, des de l'anterior legislatura, s'indica que el carrer Bisbe Caperó es va
a remodelar. Pregunta com va el projecte i la contractació.

3.- Prec del vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer sobre fanals foses.

El Sr. Cabrera indica que en l'àrea de jocs per a adults de la parcel·la per a les “Mascletás”, hi ha
fanals foses.

4.- Prec del vocal del Grup Municipal Podem-Esquerra Unida sobre l'Alberg de Transeünts.

El Sr. Castillo sol·licita que s'amplie l'horari de desdejunis en l'alberg, ja que es queda gent sense
desdejunar-se per arribar tard. També sol·licita més mesures de seguretat, impedint l'accés a
persones amb signes d'intoxicació etílica i drogues.
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5.- Prec del vocal del Grup Municipal Podem-Esquerra Unida sobre el local de l'AAVV La
Guinea. 

El Sr. Castillo indica que en l'Associació de Veïns La Guinea no té activitat, no tenen local per a
exercir-les. En l'actualitat, volen presentar un programa d'activitats, per la qual cosa sol·liciten es
gestione l'adjudicació d'un local per a poder exercir-les.

Al mateix temps, sol·licita conéixer a qui se li va arrendar el local que ocupava l'AAVV La Guinea
i  tots  els  lloguers  relacionats  per  les  associacions  de  veïns,  ja  que  es  tracta  de  contractes
públics.

6.- Prec del vocal AMPA CEIP Castalia sobre diversos temes relatius al col·legi.

-Realitzar les rampes d'accés de les aules per a 4 i 5 anys. Fa temps que s'està esperant esta
actuació que ja ha sigut revisada pels tècnics.

-El sostre del porxe d'entrada dels alumnes està molt deteriorat, amb perill que es desprenga el
lluït. URGENT.

-Recentment  s'han  reparat  unes  goteres  en  el  primer  pis,  però  en  una  classe  en  concret
seguixen i el sostre té molts escrostonats. URGENT.

7.- Prec del vocal Grup Vox Castelló relatiu al tràfic perills en carrer Calderón de la Barca.

-El Sr. Martín reitera petició anterior: indica el tram del carrer Calderón de la Barca des de la
rotonda bicicleta i  la guarderia Papallona, és molt  perillós. No hi ha setmana que no hi haja
algun accident. Els cotxes aparquen en doble fila i la circulació té una velocitat molt alta. S'hauria
de revisar pels tècnics i donar una solució.

8.- Prec del vocal Grup Vox Castelló relatiu al tràfic perills en el pas de zebra de l'Avd.
Benicàssim entre l'Estadi Castalia i la Residència de Militars.

-El Sr. Martín indica que este pas de zebra de l'Avd. Benicàssim és molt perillós per als vianants
per  la  gran  velocitat  dels  vehicles.  S'hauria  d'actuar  amb  semàfor,  senyal  lluminós,  bandes
sonores…… l'opció que siga més adequada pels tècnics.

9.- Prec del vocal Grup Vox Castelló relatiu a l'accés del Col·legi E’lians.

-El Sr. Martín indica que el pas de zebra que dóna accés a este col·legi està ubicat en la Ronda
Este i seria molt convenient que a l'hora d'entrada i eixida del centre es controlara el tràfic per la
Policia Local.

10.- Prec del vocal Grup Vox Castelló relatiu a l'olor del clavegueram en carrer Alacant.

-El  Sr.  Martín  sol·licita  la  neteja  dels  embornals  del  carrer  Alacant,  sobretot  davant  del  Bar
Camelot.

11.- Prec del vocal Grup Vox Castelló relatiu a la problemàtica dels transeünts en la Plaça
Antiga Corona d'Aragó.

-El  Sr. Martín  sol·licita el  canvi  dels bancs situats en esta plaça,  per altres individuals  per a
impedir que els transeünts pernocten en ells.

12.- Prec del vocal de l'AAVV Racó de la Torreta sobre l'accés a les Urbanitzacions de
Muntanya.

El  Sr.  Velló  indica  que  ha  presentat  un  escrit  sobre  els  accessos  a  les  Urbanitzacions  de
Muntanya i pregunta si hi ha alguna partida en les inversions per al pressupost de l'any 2021.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores, estenent-se
d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària del Consell.

(Document firmat electrònicament al marge )
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